
PROTOKÓŁ Nr XXI/16 

z sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 30 listopada 2016 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Skarbnik Wiolettę 

Gil, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, radnego powiatu Szczycieńskiego Mariusza 

Dobrzyńskiego, Kierowników jednostek organizacyjnych, Państwa Radnych, Państwa 

Sołtysów oraz pozostałych uczestników dzisiejszej sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXI sesji Rady Gminy 

Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 13 radnych, (na 15 radnych ustawowego 

składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, iż na wspólnym posiedzeniu wszystkich 

komisji został uzgodniony tok postępowania z pismami jakie wpłynęły do Rady Gminy. 

Wiąże się to z podjęciem uchwały, dlatego zgłasza wniosek o dołączenie do porządku 

dzisiejszych obrad jako pkt 18 „Podjecie uchwały w sprawie przekazania skargi. 

Weszła radna Danuta Trzcińska – stan radnych - 14 

Pani Przewodnicząca podała pod głosowanie wniosek.  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, przeciw był 0, wstrzymało się od głosu 0. 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie punktu 18  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, przeciw był 0, wstrzymało się od głosu 0. 

W związku z powyższym głosowaniem punkt 18 stanie się punktem 19, punkt 19 stanie się 

punktem 20, punkt 20 stanie się punktem 21, a punkt 21 stanie się punktem 22. 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem zmiany: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Jedwabno na lata 2016– 2026. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/146/16 Rady Gminy Jedwabno z 

dnia 26 października 2016 roku w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy 

Jedwabno z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2017. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez 

Wójta Gminy Jedwabno akcji lub udziałów Gminy Jedwabno w spółkach prawa 

handlowego. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału Zakładu 

Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w organizacji z 

siedzibą w Jedwabnie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej Zespołu 

Szkół w Jedwabnie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 

Witówko na lata 2007 – 2020. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości 

Szuć na lata 2007 – 2020. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych 

w Jedwabnie, przy ulicy Polnej 1A. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/128/16 Rady Gminy Jedwabno 

z dnia 21 lipca 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Szczycieńskiemu na realizację zadania publicznego pod nazwą: „Budowa chodnika w 

miejscowości Burdąg na drodze powiatowej nr 1633N – dł. 0,350 km. w lok. od km. 7 + 

800 do km. 8 + 150”. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania skargi. 

19. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Jedwabno w okresie między sesjami. 

20. Odpowiedzi na interpelacje. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono.  
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Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy – zaskoczyła nas zima, prosi aby uczulić służby drogowe 

aby nie było problemów z odśnieżaniem. Prosi aby wejść we współpracę z Zarządem Dróg 

Powiatowych. 

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej. 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej w okresie między sesjami.  

Przedstawiony materiał przez Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

Pan Przewodniczący odniósł się do pogłosek jakie krążą wśród Radnych, nie ma takiego 

obowiązku składania, co sesja sprawozdań, statut gminy nakłada obowiązek złożenia 

rocznego sprawozdania. Komisja Rewizyjna pracuje rzetelnie, zgodnie z planem rocznym. Te 

informacje są również dla mieszkańców, wszystko jest jawne nie ma nic tajnego. Uważa ze 

takie sprawozdanie należy się mieszkańcom. 

 

Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 

– 2026.  

Pani Skarbnik poinformowała, iż zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach 

publicznych przy każdej zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 – 2026.  
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Zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej zmianie 

uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2016 – 2026.  

Ogółem dochody 19.288.771,68 zł, w tym dochody majątkowe 1.055.381,28 zł, wydatki 

ogółem 21.117.564,15 zł, w tym wydatki majątkowe 2.776.043,98 zł. 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 1.828.792,47 zł zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z kredytów w wysokości 977.774,00 zł, wolnych środków w wysokości 

851.018,47 zł. Przychody budżetu w wysokości 2.418.792,47 zł, rozchody w wysokości 

590.000,00 zł, (planowana spłata rat kredytów i pożyczek). 

Do wypowiedzi Pani skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/153/16 została przyjęta 14 głosami jednogłośnie, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 
Ad 7 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok.  

Pani Skarbnik - wprowadzono następujące zmiany po stronie dochodów:  

1). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono dochody  w rozdz. 

75011 § 2010 (środki przeznaczone na uzupełnienie środków dla gmin na realizację zadań 

wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz 

ustawy o dowodach osobistych) o kwotę 4.080,00 zł, 

 

2). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85211 § 2060 (środki przeznaczone na realizację świadczeń wychowawczych ''500+'') o 

kwotę 180.541,00 zł, 

 

3). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85213 § 2010 (środki przeznaczone na opłacanie składek za osoby pobierające świadczenie 

pielęgnacyjne, specjalny zasiłek opiekuńczy oraz zasiłek dla opiekuna) o kwotę 1.868,00 zł, 
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4). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85213 § 2030 (środki przeznaczone na opłacanie składek na ubezpieczenie zdrowotne w 

części gwarantowanej z budżetu państwa) o kwotę 1.264,00 zł, 

 

5). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85215 § 2010 (środki przeznaczone na wypłatę zryczałtowanych dodatków energetycznych za 

IV kwartał 2016 roku) o kwotę 32,00 zł, 

 

6). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85295 § 2010 (środki przeznaczone na realizację zadań związanych z przyznaniem Karty 

Dużej Rodziny) o kwotę 10,00 zł, 

 

7).dokonano także zmniejszenia dochodów z tytułu dostarczania ciepła (dotyczy osiedla na ul. 

Warmińskiej w Jedwabnie) w związku z przejęciem zadania przez ZGK sp. z o.o. w 

Jedwabnie, w rozdz. 40001 w § 0830 (wpływy z usług) o kwotę 81.000,00 zł.  

 

Zgodnie z informacją przekazaną na wspólnym posiedzeniu Komisji RG dnia 23.11.2016 

roku po stronie dochodów wprowadzono zmianę: 

8). na podstawie decyzji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono dochody w rozdz. 

85203 § 2010 (środki przeznaczone na ośrodki wsparcia – środki na potrzeby ŚDS związane z 

prowadzeniem działalności bieżącej) o kwotę 57.060,00 zł. 

Łącznie dochody po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o 317.695,00 zł. 

 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 

1). zgodnie z wnioskiem w sprawie zwiększenia środków na zadanie inwestycyjne „Budowa 

sieci kanalizacji sanitarnej w miejscowości Lipniki” (01010 § 6050) zwiększono wydatki na 

2016 rok o kwotę 38.000,00 zł, do kwoty 458.000,00 zł, jednocześnie zmniejszając wydatki 

bieżące – odsetki od kredytów i pożyczek o kwotę 38.000,00 zł (75702 § 8110). 

 

2). zgodnie z wnioskiem dokonano zwiększenia wydatków na zadanie ,,Budowa chodnika w 

drodze powiatowej w miejscowości Burdąg'' - zwiększenie środków na dotacje celowe 

przekazane dla powiatu realizowane na podstawie umów lub porozumień między jednostkami 

samorządu terytorialnego w 2016 r. - o kwotę 6.130,00 zł (rozdz. 60014 § 6620) do kwoty 
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46.130,00 zł, jednocześnie zmniejszają  o kwotę 6.130,00 zł zadanie ,,Przebudowa drogi 

powiatowej nr 1635N w miejscowości Szuć'' (rozdz. 60014 § 6620) do kwoty 282.370,00 zł,  

 

3). zgodnie z wnioskiem dotyczącym zwiększenia środków na dotacje, na zadanie ,,Wymiana 

pokryć dachowych zawierających azbest na budynkach mieszkalnych, gospodarczych lub 

innych, budowa przydomowych oczyszczalni ścieków lub budowa zbiorników 

bezodpływowych dla budynków mieszkalnych, do których nie planuje się zbiorowego 

odprowadzania ścieków, likwidacja zbiorników bezodpływowych w związku z budową 

przyłącza kanalizacyjnego do nieruchomości, budowa przyłącza kanalizacyjnego do 

nieruchomości, budowa przyłącza wodociągowego'' dokonano zwiększenia o 10.000,00 zł 

(rozdz. 90001 § 6230), do kwoty 65.000,00 zł, jednocześnie zmniejszając wydatki bieżące na 

zakup usług pozostałych w gospodarce nieruchomościami (rozdz. 70005 § 4300),   

 

4). dokonano także zmniejszenia wydatków na zakup energii cieplnej (dotyczy osiedla na ul. 

Warmińskiej w Jedwabnie) w związku z przejęciem zadania przez ZGK sp. z o.o. w 

Jedwabnie, w rozdz. 70095 w § 4260 o kwotę 81.000,00 zł , 

 

5). zgodnie z decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zwiększono wydatki w rozdz. 

75011 w §: 4010 (wynagrodzenia osobowe pracowników) o kwotę 3.410,23 zł, 4110 (składki 

na ubezpieczenia społeczne) o kwotę 586,22 zł i 4120 (składki na fundusz pracy) o kwotę 

83,55 zł, - środki przeznaczone na uzupełnienie środków dla gmin na realizację zadań 

wynikających z ustawy Prawo o aktach stanu cywilnego, ustawy o ewidencji ludności oraz 

ustawy o dowodach osobistych, 

 

6). Zgodnie z wnioskiem dokonano zmian – przeniesienia między §, w rozdz. 75412 – 

Ochotnicze Straże Pożarne- zwiększono wydatki w § 4210 (zakup materiałów i wyposażenia) 

o kwotę 3.724,00 zł, jednocześnie zmniejszając § 4110 (składki na ubezpieczenia społeczne) 

o 500,00 zł, § 4270 (zakup usług remontowych) o 1.000,00 zł, § 4300 (zakup usług 

pozostałych) o 1.000,00 zł i § 4430 (różne opłaty i składki) o 1.224,00 zł, 

 

7). zgodnie z wnioskiem Pani Kierownik GOPS dokonano zwiększeń i zmniejszeń w 

wydatkach GOPS, w związku z otrzymanymi dotacjami, a także przeniesienia między 

rozdziałami  

8). zgodnie z wnioskiem Dyrektora ZS dokonano przeniesień między  
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Zgodnie z informacją przekazaną na wspólnym posiedzeniu Komisji RG dnia 23.11.2016 

roku po stronie wydatków wprowadzono następujące zmiany: 

9). na podstawie decyzji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego zmniejszono wydatki w rozdz. 

85203 § 2360 (środki przeznaczone na ośrodki wsparcia – środki na potrzeby ŚDS związane z 

prowadzeniem działalności bieżącej) o kwotę 57.060,00 zł, 

10). zgodnie z wnioskiem w sprawie zmian w budżecie zwiększono środki na gospodarkę 

odpadami komunalnymi, na zakup usług pozostałych o kwotę 18.080,00 zł (rozdz. 90002 § 

4300), jednocześnie zmniejszając: wydatki na zakup energii cieplnej o kwotę 11.680,00 zł ( 

rozdz. 75023 – Urząd Gminy § 4260 o 4.100,00 zł, rozdz. 75412 - OSP § 4260 o 2.070,00 zł, 

rozdz. 85219 - GOPS § 4260 o 1.240,00 zł, rozdz. 92109 – domy i ośrodki kultury § 4260 o 

3.030.00 zł, rozdz. 92116 – biblioteki § 4260 o 1.240,00 zł), zmniejszając wydatki na zakup 

karmy dla psów o kwotę 2.000,00 zł (rozdz. 01095 § 4210), zmniejszając wydatki na ośrodki 

informacji turystycznej o kwotę 4.000,00 zł (rozdz. 63001 § 4210 o kwotę 2.000,00 i § 4300 o 

kwotę 2.000,00 zł), oraz zmniejszając wydatki na zakup materiałów i wyposażenia na 

potrzeby gospodarki odpadami komunalnymi o kwotę 400,00 zł (rozdz. 90002 § 4210), 

11). dokonano także przeniesienia w ramach rozdz. 90002 (gospodarka odpadami) 

zmniejszając wydatki na zakup usług zdrowotnych (§ 4280) o kwotę 300,00 zł, jednocześnie 

zwiększając wydatki na koszty postępowania sądowego – koszty opłaty komorniczej 

pobieranej przez Urzędy Skarbowe (§ 4610) o kwotę 300,00 zł. 

Łącznie wydatki po dokonaniu wspomnianych zmian zmniejszono o  317.695,00 zł. 

Do przedstawionego materiału przez Panią Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Komisji Finansowo-Gospodarczej poinformowała, ze komisja 

pozytywnie zaopiniowała zmiany w projekcie budżetu. Opinia stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/154/16 została przyjęta 14 głosami jednogłośnie, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 
Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie zmiany uchwały Nr XX/146/16 Rady Gminy Jedwabno z dnia 26 października 

2016 roku w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości. 



 8 

Pani Skarbnik poinformowała, ze Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

stwierdziło nieważność par 5 ust. 1 pkt. 1, stąd też należy dokonać zmiany uchwały podjętej 

w październiku, stawki są te samo, co Państwo Radni ustalili na sesji 26 października 2016 

roku.  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/155/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 9 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w 

wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków. 

Pan Wójt – stawki za wodę i odprowadzania ścieków chcemy pozostawić na poziomie roku 

bieżącego. Wiąże się to z przejmowaniem przez spółkę tych zadań. Dokładne koszty 

funkcjonowania spółki będą znane za rok, nic nie zapowiada wzrostu cen.  

Pan Wice Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/156/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 10 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu  

uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Jedwabno z 

organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2017. 

Pani Sekretarz –  jak co roku przedkładamy pod obrady przyjęcie programu współpracy, który 

ma na celu stworzenie lepszych warunków do zaspokajania zbiorowych potrzeb mieszkańców 

i rozwoju różnych form aktywności społeczności lokalnej przez wspomaganie organizacji 

działających w tym zakresie. 
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Rada Gminy Jedwabno przyjmując niniejszy dokument, deklaruje wolę kształtowania 

współpracy z organizacjami pozarządowymi na zasadzie pomocniczości, suwerenności stron, 

partnerstwa, efektywności, uczciwej konkurencji i jawności oraz wyraża intencje realizacji 

swoich zadań ustawowych w zakresach, gdzie jest to możliwe, w ścisłym współdziałaniu z 

nimi. 

Zadaniami priorytetowymi w 2017 roku są zadania publiczne z zakresu: 

1) wspierania i upowszechniania kultury fizycznej 25.000,00zł 

2) kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego35.000,00zł 

3) opieki społecznej-638.335,00 zł, jest to kwota w ramach dotacji od Wojewody na 

utrzymanie ŚDŚ 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/157/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 11 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu  

uchwały w sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania przez Wójta Gminy 

Jedwabno akcji lub udziałów Gminy Jedwabno w spółkach prawa handlowego. 

Pani Sekretarz – poinformowała, że Gmina Jedwabno jest jedna z samorządów posiadających 

akcje w spółce Warmińsko - Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego. Aby poczynić 

jakiekolwiek starania aby zbyć należy najpierw ustalić zasady. Uchwała wchodzi w życie po 

14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko - Mazurskiego. 

Pan Wójt dodał, ze akcji jest 10 każda po 1.000,00 zł, nie są to duże pieniądze, one są w 

naszym budżecie, większość gmin do tej pory już zbyła swoje akcie. Do nas zgłosiła się 

Warmińsko-Mazurska Agencja Rozwoju Regionalnego z możliwościową odkupu tych akcji. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/158/16 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  
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Ad 12 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na podwyższenie kapitału Zakładu Gospodarki 

Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w organizacji z siedzibą w Jedwabnie. 

Pan Wójt w uzupełnieniu do poprzedniego punktu poinformował, iż Gmina Jedwabno posiada 

jeszcze 225 udziałów w Spółce Zakład Gospodarki Komunalnymi z siedzibą w Olsztynie. 

Spółka do której płacimy za dostarczanie śmieci.  

W spółce  Zakładu Gospodarki Komunalnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w 

organizacji z siedzibą w Jedwabnie gmina Jedwabno posiada 100% udziałów.  

W celu podwyższenia kapitału zakładowego, wkładu niepieniężnego (aportu) w postaci prawa 

własności nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Jedwabno,  położonych 

na terenie Gminy Jedwabno wskazanych poniżej:  

1) zabudowana hydrofornią działka nr 177/2 o pow. 0,2633 ha, położona w obrębie 

geodezyjnym JEDWABNO, gmina Jedwabno, dla której prowadzona jest przez SR w 

Szczytnie KW Nr  OL1S/00009011/9/, o wartości 304.500,00 zł. 

Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pan Wice Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem 

uchwały głosowało 10 radnych, przeciw – 2, wstrzymało się od głosu – 2 

Uchwała Nr XXI/159/16 została przyjęta 10 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 13 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu  

uchwały w sprawie zorganizowania wspólnej obsługi finansowej Zespołu Szkół w Jedwabnie. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/160/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Pani Przewodnicząca ogłosiła 15 minutową przerwę. 
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Po przerwie – stan radnych - 14 

 

Ad 14 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Pani Sekretarz celem omówienia projektu  

uchwały w sprawie zatwierdzenia aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Witówko na lata 

2007 – 2020. 

Pani Sekretarz - celem aktualizacji planów jest możliwość ubiegania się o pozyskanie 

środków zewnętrznych. 

Do wypowiedzi Pani Sekretarz uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/161/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 15 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, iż projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 

aktualizacji Planu Odnowy Miejscowości Szuć na lata 2007 – 2020, był szeroko omawiany na 

wspólnym posiedzeniu Komisji, dlatego proponuje przejść do odczytania projektu uchwały. 

Uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 10 

Uchwała Nr XX/162/16 została przyjęta 13 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 16 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w Jedwabnie, 

przy ulicy Polnej 1A. 

Pan Wójt – na poprzedniej sesji przyjmowaliście Państwo uchwałę na sprzedaż mieszkań na 

osiedlu Warmińskim, teraz przedkładamy projekt na sprzedaż mieszkań w budynku 

mieszkalnym ul Polna 1A dawna stara szkoła. Budynek wymaga remontu, elewacji, decyzja o 

sprzedaży jest jak najbardziej zasadna. 
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Do wypowiedzi Pana Wójta uwag nie wniesiono. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytał projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 12 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXI/163/16 została przyjęta 12 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 17 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVII/128/16 Rady Gminy Jedwabno z dnia 21 lipca 

2016 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Szczycieńskiemu na realizację 

zadania publicznego pod nazwą: „Budowa chodnika w miejscowości Burdąg na drodze 

powiatowej nr 1633N – dł. 0,350 km. w lok. od km. 7 + 800 do km. 8 + 150”. 

 

Pan Wójt poinformował – wzrosły koszty  w trakcie realizacji inwestycji budowy chodnika w 

miejscowości Burdąg m.in postawienie barierki, zjazd do pp. Tadaj, stąd też należy przyjąć 

zmiany. 

Pan Wójt opowiedział o dalszych pracach jakie będą realizowane w przyszłych latach. 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXI/164/16 została przyjęta 14 głosami /jednogłośnie/, uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 18 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała iż na wspólnym posiedzeniu projekt uchwały w 

sprawie przekazania skargi, był szeroko omawiany, dlatego przejdzie do odczytania projektu 

uchwały. 

Uwagi: 

Pan Wójt – chciałby w kwestii dotyczącej pracowników, chce stanąć w ich obronie, choć nie 

czuje że to jest potrzebne, bo pracownicy bronią się sami swoim zachowaniem i 

postępowaniem. Przyłącze powstało prawdopodobnie przed rokiem 2006 wtedy gdy funkcję 

Wójta pełnił skarżący, dlatego nie rozumie dlaczego dopiero teraz wniósł skargę, twierdząc że 

przyłącze jest nielegalne. Woda z tego przyłącza była pobierana i fakturowana przez tych 
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Państwa w roku 2015 i 2016, co do wcześniejszego zapotrzebowania nie jest w stanie się 

wypowiedzieć. Pracownicy podczas oględzin nie stwierdzili innego przyłącza niż to 

wcześniej wykonane.  

W tej sprawie skarżący wniósł zawiadomienie do prokuratury, jako Wójt był już 

przesłuchiwany. Uważa że jest to właściwy organ aby tę sprawę wyjaśnić.  

Urząd nie może informować osób postronnych, ile sąsiad zużywa wody. Nie stwierdzono 

kradzieży wody, nie podejmujemy pochopnie działań, jako pracownicy urzędu nie możemy 

angażować się w spory sąsiedzkie, które trwają już kilka lat.  

Uważa, że sprawa skargi jest niepotrzebnie podnoszona, wysłanie skargi pisanej w tym 

języku na Przewodniczącą Rady do Wojewody nie będzie dobrze świadczyło o naszej gminie. 

Jest mu przykro, nie zazdrości Pani Przewodniczącej.  

Radny Dunajski – na zdjęciach pokazywanych przez przewodniczącą, nie widać aby było 

przyłącze, jest to zawór odcinający dopływ wody do cmentarza. Nie wie w czym widzi 

problem Pan Budny, możliwości fizycznego podłączenia wody tam nie ma. Widać że rura jest 

pionowo skierowana w dół, bez możliwości jakiegokolwiek podłączenia. Należałoby 

wypełnić całą studzienkę wodą, nie wie co Pan Budny wydziwia i stwarza problemy to są 

jakieś fanaberie.  

Radny Kowalczyk – nie możemy rozpatrywać tego, odpowiednie organy zajmą się jej 

rozpatrywaniem. 

 - kolejna sprawa to skargę rozpatruje się w terminie, jeżeli skarga wpływa niewłaściwie - jest 

termin 7 dni na odesłanie zgodnie z właściwością. Skarga wpłynęła 25.09, teraz jest 30.09 my 

dopiero przekazujemy skargę. Nie wie czy Wojewodo tego nie zakwestionuje.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 8 

radnych, przeciw – 1, wstrzymało się od głosu – 5 

Uchwała Nr XXI/164/16 została przyjęta 8 głosami, uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad 19 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Wójta Gminy Jedwabno o przedstawienie 

sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. /Przedstawiony materiał stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

Wyszła radna Kamila Stempel – stan radnych 13 
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Ad 20 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Pan Wójt poinformował –staramy się na bieżąco mieć wszystko pod kontrolą, aby wszędzie 

dotrzeć. W tej chwili wszystko jest na bieżąco monitorowane.  

Pani Przewodnicząca Rady – prosi o zwrócenie większej uwagi na dbanie o chodniki w 

szczególności na osiedle Leśne i chodnik w kierunku do oczyszczalni.   

 

Ad 21 

Sprawy różne. 

Radny Dunajski – w Nartach powstała piękna wiejska plaża. Brakuje miejsc postojowych, należy 

zrobić parking. Czy gmina nie ma terenu który będzie można przeznaczyć pod sezonowy 

parking. Mógłby to być parking odpłatny, mieszkańcy stali mieliby karty nieodpłatne. Jest to 

duży problem, szczególnie że pojazdy wjeżdżają na samą plażę. 

 kwestia ubywania wody w jeziorze Świętajno, czy nie można dopuścić wody z jeziora 

Brajnickiego. 

 dochodzą skargi od rodziców, na to ze dzieci są źle traktowane przez dyrektora 

Gminnego Ośrodka Kultury i jego pracowników. Osoby te miały zgłosić się do Wójta z 

zapytaniem dlaczego nie ma dobrego zachowania, dlaczego odnosi się Pan niekulturalnie do 

rodziców, rodzice czują się pokrzywdzeni. Szczyt tego wszystkiego był w sobotę, mieli duże 

zastrzeżenia do Pańskiej kultury bycia, zwracania się w stosunku do rodziców, jak również do 

dzieci podczas koncertu folklorystycznego. 

 

Pan Wójt – w Nartach nie dysponujemy nieruchomością którą możemy przeznaczyć pod 

parking, w Warchałach mamy teren naprzeciwko hotelu, miejsce które zostało wyczyszczone.  

 jezioro Brajnickie jest płytkie, Świętajno głębokie. W chwili obecnej Świętajno nie jest 

połączone z żadnym jeziorem. Priorytetem jest aby mieszkańcy przeszli na wodę z wodociągów, 

a odeszli ze studni głębinowych. Pozyskujemy środki na zwodociągowanie, to jednak potrwa 5-6 

lat. Po nowym roku chcemy zrobić spotkanie wszystkich stron które powinny być 

zainteresowane utrzymaniem poziomu wód w jeziorach. 

 jeżeli chodzi o skargę na dyrektora GOK, to nikt u niego nie był na rozmowie w tej 

sprawie.  

Pan Dyrektor GOK – jest tego zdania, że gdy ktoś ma jakąś uwagę to ma na tyle odwagi aby 

uwagi co do jego osoby bezpośrednio złożyć do niego. Jest zdziwiony tym, że porusza się 
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kwestię na forum. Nikt nie zgłaszał do niego uwag, jest to zaskoczenie. Przyjmie każdą rozmowę 

na temat dotyczący GOK-u, ale nie wie nic w tej sprawie, co mogłoby kogokolwiek obrazić. 

Kolejną kwestią jest to że impreza nie była GOKu a Tanecznika i to Tanecznik podejmował 

decyzję co kiedy i gdzie.  

 

Radny Janowski – jeżeli chodzi o parking to faktycznie miejsc na ogólnym parkingu jest za 

mało. 

 - szlaban na wjeździe na plażę jest, tylko jest on przez rybaków notorycznie otwierany, nikt tego 

nie pilnuje 

 - kwestia ubywającej wody prowadzona jest od kilkunastu lat, ciągle są tylko obiecanki, ale z 

problemem nic się nie robi.  

Radny Dunajski – na szlabanie należałoby zamontować znak zakazujący wjazdu nad jezioro.  

 

Radny Kowalczyk – w dniu 24.11.2016 r. do Komisji Rewizyjnej wpłynęła skarga na Wójta 

Gminy, nie wie dlaczego tak późno skarga została przekazana. Skarga wpłynęła 2 miesiące temu, 

a dopiero teraz zajmujemy się sprawą. Skarga ta powinna być niezwłocznie rozpatrywana.  

 w dniu 25.11.2016r. złożył jako radny skargę na Przewodnicząca Rady Gminy do 

Wojewody Warmińsko-Mazurskiego, za to że zostało mu odmówione udostępnienie, wgląd do 

dokumentów Rady. 

 sformułował wniosek o odwołanie Przewodniczącej Rady Gminy z funkcji 

Przewodniczącej Rady Gminy. Po sesji kto z Państwa Radnych będzie chciał może pod 

wnioskiem się podpisać.  

 

Sołtys Sołectwa Szuć – wniosek o montaż luster drogowych na wyjeździe z drogi Wielbarskiej 

na ul. 1 Maja 

 - kto wymienia kosze na śmieci, kto odpowiada za zniszczone kosze przez pracowników 

obierających śmieci 

 w marcu składał wniosek do urzędu o pomalowanie świetlicy, przystanku autobusowego, 

zmiany gniazda elektrycznego w świetlicy wiejskiej.  

 miał informację z urzędu gminy że w roku 2016 będzie konkurs dla sołectw w sprawie 

zakupu sprzętu sportowego i organizacji zajęć dla dzieci, niestety do tej pory taki konkurs się nie 

odbył, a środki zasiliły tylko 1 sołectwo.  
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 radna Trzcińska – wniosek do Dyrektora Gminnego Ośrodka Kultury czy ma Pan jakiś 

pomysł na reaktywację świetlic w sołectwach. Co robią pracowniczy jeżeli przychodzą do pracy 

na godzinę 7:30, przecież w tych godzinach dzieci nie przychodzą na zajęcia. We wrześniu 

otrzymała informację, ze w tym miesiącu nie będzie zajęć, do tej pory nic nie ruszyło, nikt się z 

nią nie kontaktował. W jedwabnie GOK jest czynny od poniedziałku do soboty, jest szereg zajęć 

z których można skorzystać, może należy zamknąć GOK na 1 dzień w tygodniu i wyjechać w 

teren do świetlic. Oczekuje aby coś w świetlicach wiejskich się działo, nie tylko mieszkańcy 

Jedwabna mieli możliwości skorzystania z zajęć. 

 Pan Dyrektor GOK – w ostatnim czasie są problemy kadrowe, 2 pracownice są na 

urlopach macierzyńskich Pani która przyszła na zastępstwo musiała iść do szpitala na zabieg. 

Automatycznie nie można pogodzić wszystkich zajęć. Każdy wyjazd łączy się z wydatkiem, na 

który GOK nie stać. Pomysł zamknięcia GOKu- jest innowatorski. Nie unikamy zajęć w 

świetlicach, aby pracownik GOK-u mógł prowadzić zajęcia świetlica musi być przygotowana tj. 

aby było czysto, ciepło i przygotowane materiały. Zaprasza na spotkanie, które wyjaśni kwestię 

współpracy ze świetlicami.  

 sołtys Jaśniewicz – również w sprawie wymiany koszy przez PGM, bo są poniszczone a 

od roku nic się nie zmieniło. 

Pan Wójt – kwestia koszty, większość mieszkańców wykupiła kosz od firmy. Należy się z tym 

liczyć, ze po iluś latach użytkowania kosz się zniszczy i będzie go trzeba wymienić. Gmina nie 

ma obowiązku zapewnienia koszy na śmieci, to jest obowiązek właściciela nieruchomości.  

 montaż luster – faktycznie jest problem wyślemy do zarządcy drogi pismo, nie wiemy 

jaki będzie efekt. 

 odmalowanie świetlicy – mieliśmy dać pracownika, a sołectwo miało dać farbę. Nie 

możemy jednego sołectwa preferować kosztem drugiego. 

 zakup sprzętu sportowego, zostało to zrealizowane w sołectwie Witowo. Sprawa ta była 

poruszana ponad rok temu, pisaliśmy prośby o interpretacje w podziale środków z Gminnej 

Komisji ds RPA. Takie inwestycje można robić jak są one zawarte w programach 

socjoterapeutycznych. Do każdego wydatkowania, musi być program socjoterapeutyczny, 

prowadzony przez ludzi z uprawnieniami. Nie było ogłaszanego konkursu, nie zdążylibyśmy 

wydatkować w tym roku tych środków, dlatego została podjęta decyzja o przyznaniu tylko 1 

sołectwu. Nie było żadnych nacisków na komisję, komu zostanie udzielone dofinansowanie.  

 Pani Kierownik GOPS – to Komisja podjęła decyzję komu, której miejscowości udzieli 

pomocy finansowej. 
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 radna Trzcińska – w ubiegłym tygodniu był przedstawiciel Agencji Nieruchomości 

Rolnych z Kamionka, który twierdzi, ze nie ma problemów z przekazaniami gruntów 

agencyjnych. Może należałoby wrócić do pomysł aby w Dzierzkach przejąć działkę przy mostku 

na plac sołecki.  

 

Pani Sekretarz – prośba do sołtysów, którzy nie mają w pełni wydatkowanego budżetu, prosi aby 

przestrzegać terminu przynoszenia faktur, ostatnie faktury będą przyjmowane do 16.12.2016r.  

 

Dyrektor GOK zaprosił na jutro o godz. 18:00 do Sali GOK na projekcje filmu dokumentalnego 

„Tanenberg 1914”. 

 

Ad 22 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXI Sesji Rady Gminy, które trwały od godz. 

900 do godz. 1200. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 


